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Protokół 

z wspólnego posiedzenia połączonych komisji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

z dnia  8 lipca 2015 roku 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 16.00 

Zakończenie obrad – godz. 17.00 

 

Posiedzenie  rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich. 

Posiedzenie  otworzył Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka. 

W Komisji  uczestniczył: Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska. 

Wiceprzewodniczący Komisji na podstawie listy obecności poinformował, że brakuje Radnych: 

Zbigniewa Leszczyńskiego oraz Mariana Płotke, 

Ustawowy skład Komisji Wspólnej Rady Gminy  wynosi 15 Radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Komisji poinformował, że na dzisiejszym posiedzeniu komisji zostaną 

omówione materiały sesyjne.  

Odczytał porządek obrad XII sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie zaplanowanej na 10 lipca 2015r. : 

1. Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

- Zatwierdzenie porządku obrad. 

- Przyjęcie protokołu z IX, X zwyczajnej sesji oraz XI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki 

Wielkie. 

2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (położonej w 

Sobowidzu)- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w 

Domachowie -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania „Zespołu ds. wyboru ławników” -  referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Gdańsku 

informacji o kandydatach na ławników -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie powierzenia 

Gminie Pszczółki realizacji zadania publicznego w zakresie pomocy społecznej polegającej na 

kierowaniu mieszkańców Gminy Trąbki Wielkie do Środowiskowego Domu Samopomocy w 

Kolniku-  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na konserwację ołtarza głównego  w 

Kościele parafialnym pw. Świętego Jakuba w Kłodawie -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt 

Gminy. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Czerniewo na terenie gminy Trąbki Wielkie -  referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wystąpienia sołtysów. 

12. Wolne wnioski.    

 

Kolejno zaznaczył, że w proponowanym porządku obrad nie ma ujętych zmian budżetowych, 

jednakże z uwagi na zgłoszoną przez Skarbnik Gminy taką potrzebę, zmiany te, należy uwzględnić 

w porządku obrad. Zwrócił się do skarbnik gminy o uzasadnienie potrzeby wprowadzenia zmian 

budżetu gminy na 2015 rok.  

 

Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska zaznaczyła, że z uwagi na zbliżającą się przerwę w pracy rady gminy 

– okres  wakacyjny, są do wprowadzenia jeszcze przed tym okresem pilne zmiany. Jedną ze zmian, 

które należałoby wprowadzić jest potrzeba przekazania środków  na modernizację drogi dojazdowej 

do gruntów rolnych w Gołębiewku na działce nr 167/7 z Rościszewa w kierunku Godziszewa. Wójt 

Gminy w związku z otrzymaną dotacją w wysokości 71 tyś. zł.  postanowił środki te przekazać ZGKiM 

w Trąbkach wielkich a dodatkowo ZGKiM w związku z wykonaniem rozeznaniem cenowym ustalił, że 

kwota ta powinna jeszcze wzrosnąć o 27 tyś. zł.  W całości na tę drogę przeznaczamy 350 tys. zł.   

/Do posiedzenia dołączył Wójt Gminy Błażej Konkol/ 

Kolejno Skarbnik Gminy odczytała dalszą  treść przygotowanego uzasadnienia do zmian 

budżetowych – załącznik do protokołu.  

W trakcie odczytywania uzasadnienia radni zadawali pytania na które Pani skarbnik na bieżąco 

udzielała odpowiedzi, m.in.: 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę, że w szkole w Gimnazjum w Trąbkach Wielkich przy 

hali sportowej planowano  malowanie konstrukcji, miało to nastąpić w okresie wakacyjnym a w 

uzasadnieniu nie jest to ujęte. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że są to zmiany na które otrzymała wniosek o wprowadzenie do 

budżetu. Innych zmian nie ma.  

Wywiązała się dyskusja, że jeżeli Gmina na najbliższej sesji  nie zabezpieczy środków na malowanie 

konstrukcji w Gimnazjum, to nie zostanie to wykonane zgodnie z planem – czyli w okresie 

wakacyjnym. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś pytania do zmian budżetu gminy. Z 

uwagi, że pytań nie zgłoszono, podziękował Pani skarbnik za wyjaśnienie potrzeby podjęcia uchwały 

w sprawie zmian budżetu gminy i przeszedł do omawiania kolejnych punktów z proponowanego 

porządku obrad.  

Ad 3 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (położonej w 

Sobowidzu). 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy przypomniał radnym zasadę wykupowania przez lokatorów 

mieszkań, które Gmina przejęła od Nadleśnictwa Kolbudy. 

Wójt Gminy – zwrócił uwagę na nr lokalu – „48” - zaznaczony w projekcie uchwały. Według wójta jest 

to błędny numer. W celu ustalenia prawidłowości wójt opuścił salę konferencyjną.  

Ad 4 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w 

Domachowie. 

Wiceprzewodniczący rady Gminy – poinformował, że uchwała ta dotyczy tej samej sytuacji co w 

powyższej uchwale. 

/do posiedzenia dołączył Wójt Gminy Błażej Konkol/  

Wójt Gminy poinformował, że w uchwale pierwszej nr lokalu jest prawidłowy , ale w treści 

uzasadnienia wkradł się błąd: zapisane jest, że lokal został przejęty bezpłatnie od Nadleśnictwa 

Kolbudy a  powinien widnieć zapis, że lokal został przejęty bezpłatnie od zasobu PKP -  co do zasady, 

to zapis ten nic nie wnosi do projektu uchwały.  

Ad 5 Podjęcie uchwały w sprawie powołania „Zespołu ds. wyboru ławników”. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy - poinformował, że co cztery lata Rada Gminy ma obowiązek taką 

uchwałę podjęć. W skład zespołu prawdopodobnie wchodzić będą: sekretarz gminy, przedstawiciel 

Sądu,  Przewodniczący Rady Gminy. Z uwagi na brak informacji dotyczącej danych przedstawiciela 

Sądu dokładny  skład zespołu zostanie wskazany przed sesją. 

Ad 6 Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 

w Gdańsku informacji o kandydatach na ławników. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że 

w tym przypadku również Rada Gminy ma obowiązek co cztery lata podjąć taką uchwałę, aby móc 

zwrócić się z zapytaniem do Komendanta czy kandydaci nie mają kolizji z prawem. 

Wójt Gminy – poinformował, że zgłosiło się trzech kandydatów na ławników.  

Ad 7 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie 

powierzenia Gminie Pszczółki realizacji zadania publicznego w zakresie pomocy społecznej 

polegającej na kierowaniu mieszkańców Gminy Trąbki Wielkie do Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Kolniku. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy poinformował, że na terenie Gminy Pszczółki jest dom dla osób 

niepełnosprawnych. Gmina Trąbki Wielkie będzie mogła kierować do niego osoby starsze, 

niepełnosprawne ze swojego terenu tylko i wyłącznie wówczas, gdy zostanie podjęta w/w uchwała. 

Ad 8 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na konserwację ołtarza głównego  

w Kościele parafialnym pw. Świętego Jakuba w Kłodawie. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zwrócił się do Wójta Gminy z prośbą o uzasadnienie potrzeby 

podjęcia powyższej uchwały. 

Wójt Gminy – poinformował, że proboszcz Parafii Św. Jakuba w Kłodawie zwrócił się z prośbą o 

współfinansowanie  renowacje ołtarza zabytkowego w tym kościele. Koszt tej renowacji ma wynieść 

ok. 70 – 90 tyś. zł.  Kwota, która jest zawnioskowana - te 40 tys. zł., to jest tak, jakby pierwszy etap 

tej renowacji, kolejny ma nastąpić w przyszłym roku. Środki, które są wskazane w uchwale, to są 

nasze wewnętrzne środki a czy będą jakieś dodatkowe środki od Konserwatora Zabytków, tego nie 

wie. Gmina trąbki Wielkie co roku pomaga jednej z parafii znajdującej się na terenie gminy. W 

budżecie gminy na 2015 rok są zabezpieczone środki na tego typu inwestycje, ale aby móc je 

wydatkować, należy  podjąć uchwałę z konkretnym zaznaczeniem  dla jakiego zabytku na terenie 

Gminy Trąbki Wielkie  mają one zostać przeznaczone. 

Ad 9 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Czerniewo na terenie gminy Trąbki Wielkie. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – uchwała, którą niedawno Rada Gminy podjęła została przez 

Wojewodę Pomorskiego uchylona z uwagi na zawarty w niej zapis, że uchwała wchodzi w życie po 

upływie 14 dni od dnia jej ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Pomorskiego a 

powinno być zapisane, że uchwała wchodzi w życie po upływie 30 dni od dnia jej ogłoszenia w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Pomorskiego.  

Wójt Gminy – zasada legislacji jest taka, że mimo to, że dzisiaj obowiązuje termin 14 dni od 

ogłoszenia – zgodnie ze zmienioną ustawą,  to jednak, pomimo tego faktu, w momencie kiedy Rada 

Gminy  podejmowała uchwałę w sprawie „zmiany planu”  to powinien być zastosowany zapis 30 dni 

z uwagi na to, że taki termin obowiązywał w momencie podjęta uchwała o „uchwaleniu planu” 

dlatego też przedstawiony projekt dzisiejszej uchwały nie różni się treścią od poprzedniej, ale jest 

zmiana w tym zapisie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – poinformował, że dodatkowo w dniu dzisiejszym został radnym  

przedłożony projekt uchwały w sprawie przystąpienia wraz z Nadleśnictwem Kolbudy do wspólnej 

realizacji zadania pn.: „Przebudowa drogi gminnej nr 189007G Czerniewo - Zaskoczyn” – zwrócił się do 

Wójta Gminy o uzasadnienie potrzeby wprowadzenia powyższego projektu uchwały do porządku obrad.  
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Wójt Gminy – poinformował, że Gmina wystąpiła o dotacje do remontu tej drogi. Niestety, ale jej nie 

otrzymała. Pomimo jednak tego Nadleśnictwo Kolbudy podtrzymuje deklaracje na przebudowę tej 

drogi i chce sfinansować koszty jej remontu  w wysokości 30 tys. zł. Ponadto sołectwo Czerniewo 

dokłada do remontu 10 tys. zł.  i sołectwo Zaskoczyn 5 tys. zł. Proszę o włączenie tej uchwały do 

porządku sesji. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy zakończył na tym omawianie materiałów sesyjnych.  

 

Wójt Gminy poinformował o przypadającej rocznicy wspólnej współpracy Gminy Trąbki Wielkie z 

niemiecką gminą partnerską UEHLFELD, o przybyłych jej przedstawicielach i zaprosił wszystkich  

obecnych na wspólną kolacje z tej okazji do GOKSiRu 

 

Kolejno wywiązała się krótka dyskusja w sprawie współpracy obu gmin oraz wspólnych oczekiwań w 

trakcie tej współpracy m.in. wymiana młodzieży. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za czynny udział i zamknął posiedzenie 

komisji. 

 

 

Protokolant :       Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

(-)K. Czyż              (-) Józef Sroka 

 

  


